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P R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XLVIII/2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  29 października 2014 r. 
 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek - Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Jerzy Jażdżewski – Radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego  

7. Rafał Rokaszewicz – Prezes PGKiM Sp. z o.o. w Starym Kurowie 

8. Teresa Ostałowska – Dyrektor GOK w Zwierzynie 

9. Anna Łapińska – Dyrektor ZPO w Górkach Noteckich 

10. Marek Szeligiewicz – Dyrektor PSP w Gościmcu 

11. Sylwia Markiewicz – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Zwierzynie 

12. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

13. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 
 

1) Otwarcie XLVIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

    okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5)  Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2013r. 

6) Informacja  Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za rok 

2013 pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania – 

Stowarzyszenie „LGD Działaj z Nami”, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina Zwierzyn organ 

oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania 

udzielonej dotacji, 

c) przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na 

terenie Gminy Zwierzyn, 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

e) zmiany Statutu Gminy Zwierzyn. 

8) Sprawozdania komisji stałych za okres od stycznia 2014r. do października 2014r. 

9) Podsumowanie kadencji Rady Gminy Zwierzyn za okres 2010-2014. 

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
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1. Otwarcie XLVIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
15 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na sali obrad obecnych jest 15 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że do porządku 

obrad wprowadziła autopoprawkę poprzez wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany Statutu Gminy Zwierzyn. Projekt uchwały został dostarczony do biura rady już po 

skompletowaniu materiałów i dlatego nie został ujęty w porządku obrad. Następnie zapytała, 

czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany porządku obrad.  

 

Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił wniosek zdjęcia z porządku obrad punktu 8 – 

interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz punktu 9- odpowiedzi na wnioski i zapytania 

zgłoszone podczas sesji, z uwagi na to, że jest to ostatnia planowana sesja w tej kadencji. 

 

Radny Edward Podsiadło zgłosił wniosek wycofania z porządku obrad punktu 7a- podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej 

działkę położoną w miejscowości Sarbiewo oznaczoną numerem 61/14 o powierzchni 0,4852 

ha z uwagi na to, że na tej działce znajduje się plac zabaw. Zaproponował poddanie sprzedaży 

działki pod konsultacje mieszkańców. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad 

punktu 8 i 9. 

Radni opowiedzieli się jednogłośnie za zdjęciem z porządku obrad punktu 8 i 9. Za głosowało 

15 radnych. 

 

Następnie przewodnicząca przeszła do propozycji wycofania z porządku obrad punktu 7a. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia do wycofywanego projektu 

uchwały poinformował, że będąc na zebraniu wiejskim poruszany był temat proponowanej 

działki do sprzedaży i nie było sprzeciwu do takiego działania. Jeżeli jednak jest taka wola 

radnych, żeby poddać to konsultacjom mieszkańców, to on się temu nie przeciwstawia. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie wycofanie z porządku 

obrad punktu 7a- podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej działkę położoną w miejscowości Sarbiewo oznaczoną numerem 

61/14 o powierzchni 0,4852 ha. 

Radni głosowali następująco: „za” było 10 radnych, „przeciw” było 3 radnych, „wstrzymało 

się” od głosu 2 radnych. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że porządek obrad XLVIII sesji 

zmniejsza się o punkt 8 i 9 a następne punkty przechodzą o dwa wyżej oraz skreśla się punkt 

7a, litera b staje się literą a i tak kolejno każda następna. 
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Następnie poddała propozycję zmienionego porządku obrad pod głosowanie. Za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad radni głosowali jednogłośnie. Za głosowało 15 radnych. 

 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

    okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym oraz poinformowała, że protokół z 

poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu radnym na 7 dni przed planowaną kolejną sesją, 

nie było zgłoszonych żadnych wniosków o dokonanie poprawek w protokole (informacja w 

załączeniu do protokołu). 

 

Następnie otworzyła dyskusję.  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy ustosunkował się do pisma Teresy Jaśniewicz, 

stwierdzając, że wpłynęła od niej skarga na pracownika, który nie załatwił sprawy zgodnie z 

k.p.a. Poinformował, że wysunięte zostaną wnioski odnośnie podjęcia kroków o ukaranie lub 

nieukaranie pracownika. 

  

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 3. 

 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy odczytał sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5) Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2013r. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła informację 

dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2013r., informując, że każdy radny 

otrzymał usterki, jakie popełnił przy składaniu oświadczenia (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

 

Następnie otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodnicząca RG 

zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6) Informacja  Wójta Gminy Zwierzyn z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

za rok 2013 pracowników samorządowych oraz osób zobowiązanych do ich złożenia. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy przedstawił informację  Wójta Gminy Zwierzyn z 

dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za rok 2013 pracowników samorządowych oraz 

osób zobowiązanych do ich złożenia ( informacja w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 6. 
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7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania – 

Stowarzyszenie „LGD Działaj z Nami” 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że w 

dotychczasowej  uchwale do reprezentowania Gminy wytypowany był wójt z imienia i 

nazwiska. W nadchodzących wyborach wójt nie ubiega się o stanowisko, dlatego jest 

propozycja wykreślenia. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania – Stowarzyszenie „LGD 

Działaj z Nami” pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLVIII/249/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina Zwierzyn 

organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli a także innych 

niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż Gmina 

Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania 

udzielonej dotacji (opinia nr 241/2014 załączeniu do protokołu). Wypowiedział się również, 

jako prezes stowarzyszenia, informując, że działa ono od 7 lat. Starają się prowadzić 

przedszkole na zasadach wolontariatu. Środki, jakie zaoszczędzili pomogły im stworzenie 

placu zabaw dla dzieci. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że jest za tym, żeby te przedszkola funkcjonowały i 

stowarzyszenie miało nad tym piecze. Stwierdził jednak, że wiele rzeczy, które zostały 

wybudowane są ograniczane do korzystania przez społeczeństwo. 

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że osoby przebywające na obiektach znajdujących się na 

działce szkolnej po godzinach lekcyjnych powinny być pod nadzorem. 

 

Następnie zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli a także 

innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych przez inny niż 

Gmina Zwierzyn organ oraz trybu i zakresu przeprowadzenia kontroli prawidłowości 

wykorzystania udzielonej dotacji pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XLVIII/250/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

c) przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na 

terenie Gminy Zwierzyn, 
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Rafał Rokaszewicz prezes PGKiM Sp. z o.o. zapoznał radnych z wnioskiem o przedłużenie 

czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę (wniosek 

w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Mirosław Gniewczyński zaznaczył, że rzeczywiście dla Zwierzyna i Starego Kurowa działa to 

samo przedsiębiorstwo, ale wodociągi są dwa oddzielne. Myślał, że nie zachodzi tu zależność, 

dlatego powinniśmy mieć oddzielne rozliczanie. 

 

Rafał Rokaszewicz poinformował, że nie mówi tu o kosztach, tylko o zastosowaniu tego 

samego okresu rozliczeniowego. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zabrał głos wyjaśniając, że jeżeli zrównoważone zostaną 

okresy ustalania taryf, to wówczas łatwiej będzie można określić, jakimi środkami zakład 

będzie dysponował. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę na 

terenie Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLVIII/251/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok,  

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (opinia 

nr 242/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLVIII/252/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

e) zmiany Statutu Gminy Zwierzyn, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem został  przesłany radnym i otworzyła dyskusję Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XLVIII/253/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 7. 

 

8 . Sprawozdania komisji stałych za okres od stycznia 2014r. do października 2014r. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że sprawozdania wszystkich 

komisji stałych Rady Gminy Zwierzyn były przesłane radnym i otworzyła dyskusję. Nikt nie 
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zabrał głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca RG poddała pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdań poszczególnych komisji Rady Gminy Zwierzyn. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn radni przyjęli jednogłośnie. Za 

jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Sprawozdanie Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Zwierzyn radni 

przyjęli jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady 

Gminy Zwierzyn radni przyjęli jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Sprawozdanie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Zwierzyn radni 

przyjęli jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Sprawozdanie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Gminy Zwierzyn 

radni przyjęli jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt8. 

 

9. Podsumowanie kadencji Rady Gminy Zwierzyn za okres 2010-2014. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła prezentację podsumowania kadencji 

Rady Gminy Zwierzyn za lata 2010-2014 (podsumowanie w załączeniu do protokołu). 

Następnie wręczono podziękowania sołtysom z Gminy Zwierzyn za pełną zaangażowania 

pracę dla społeczności lokalnej w kadencji Rady Gminy Zwierzyn 2010-2014. 

Wręczono również podziękowania dyrektorom i kierownikom jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Zwierzyn oraz osobom współpracującym z Gminą Zwierzyn. 

Na koniec przewodnicząca RG podziękowała radnym za pracę w minionej kadencji  i 

wspólnie z wójtem gminy wręczyli im upominki. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Dorota Kruszyna mieszkanka miejscowości Górecko podziękowała Eugeniuszowi 

Krzyżanowskiemu Wójtowi Gminy Zwierzyn za wieloletnią pracę, a szczególnie za 

doprowadzenie wody do domostw w miejscowości Górecko  wręczając bukiet kwiatów. 

 

Andrzej Wiśniewski Sekretarz Gminy Zwierzyn przedstawił prezentację podsumowania 

działalności Wójta Gminy Zwierzyn w latach 2002-2014 ( podsumowanie w załączeniu do 

protokołu). 

 

Stefania Sierocińska podziękowała Eugeniuszowi Krzyżanowskiemu Wójtowi Gminy 

Zwierzyn za prasę w samorządzie w latach 2002-2014, wręczając mu upominek. 

 

Podziękowania wójtowi złożyli także sołtysi z terenu Gminy Zwierzyn. 

Kwiaty otrzymali również sekretarz gminy, skarbnik gminy oraz pracownik obsługi rady 

gminy. 

 

Do protokołu dołączone zostały wnioski radnych złożone na piśmie: 

Zdzisław Czajka zgłosił następujące wnioski: 
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- poszerzenie przejazdu kolejowego (270km) na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie, 

który przekazał w imieniu osób poruszających się na wózkach inwalidzkich. Nowy 

chodnik umożliwia poruszanie się wózkami po terenie, natomiast barierę stanowi 

przejazd kolejowy, który jest tylko na szerokości jezdni. Dodatkową przeszkodę na 

ponowny wjazd na chodnik stanowią również krawężniki,  

- likwidacja zagrożenia w ruchu drogowym na drodze powiatowej w miejscowości 

Sarbiewo przy jeziorze Glinianka, które stanowi zawieszone drzewo oparte o lipę w 

alei drogi powiatowej, 

- udrożnienie kanalizacji burzowej przy posesji na ul. Wojska Polskiego 107 w 

Zwierzynie, gdyż na odcinku 100 m w okresie opadów cała masa wody zbiera się na 

1/3 szerokości jezdni od strony chodnika. 

 

Leokadia Leśniewska zgłosiła następujące wnioski: 

- naprawienie drewnianego szczytu nad garażami przy posesji Gościmiec 129, 

- naprawienie zadaszenia nad tarasem budynku przy posesji Gościmiec 129. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

 

11. Zamknięcie XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 13
00

 zamknęła obrady XLVIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 
  Marzena Kaczmarek                                                                               Stefania Sierocińska          

 

 

 


